
Van: Hubert Koevoets  
Verzonden: zaterdag 16 april 2016  
Aan: Procedurevergadering 
Onderwerp: BOM jaarprogramma 
 
Procedurevergadering, 
 
Gaarne zou ik aan de procedurevergadering (9 mei) voorstellen een 'ronde tafel' 
bijeenkomst te organiseren met als onderwerp de BOM. Het meerjarenprogramma 
komt in het najaar aan de orde en het is goed voor die tijd in gesprek te gaan met 
de mensen van de BOM maar ook met anderen, stakeholders, om PS te informeren 
en een betere, breder, beeld te krijgen bij de huidige activiteiten van de BOM en 
eventuele toekomstige programma's en opdrachten. 
  
Tijdens de economie tweedaagse is met een aantal partijen reeds over de 
mogelijkheid van een dergelijke bijeenkomst gesproken en in feite zouden we het 
gesprek wat toen aan een aantal tafels met mensen van de BOM is gevoerd 
vervolgen, verbreden en uitdiepen. 
  
De BOM is een zeer belangrijk uitvoeringsorgaan voor de provincie welke raakt aan 
vele facetten van het economisch beleid. Een goede reden om ruim de tijd te nemen 
voor genoemde bijeenkomst. 
  
Groeten, 
  
Hubert Koevoets 
Lid Provinciale Staten Noord-Brabant 
tel: 06-53745791 
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